
Bestyrelsesmøde 2.9.2020 kl.19:00 

i Svenskehuset. 

Fremmødte: Jan, Arne, Joan og Mie 

Afbud: Tina 

 

Dagsorden: 

1. Refernt og referat. 

Joan er referent. Mie spørger Marianne om noter fra sidste møde således at der 

kan laves referat. 

 

2. Konstituering af Jan som bestyrelsesmedlem efter Marianne der udtræder af 

bestyrelsen. 

Jan accepterede og det blev vedtaget.  

 

3. Gennemgang af Beboermøde 

a. Parkeringsregler 

Lille ændring i tekst blev vedtaget: Hvide, gule og papegøjeplader. Arne 

retter og reglerne vil blive omdelt til beboerne 

b. Fælleshusregler 

For forståelighedens skyld blev der byttet om på nogle ord og en enkelt 

sætning fjernet. Arne retter og reglerne vil blive omdelt 

c. Dagsorden 

Vi venter på forslag fra beboerne. Der blev diskuteret om nyvalg af hele 

bestyrelsen. Således at der ikke skal vælges en formand direkte på 

beboermødet, men at den valgte bestyrelse konstituerer sig 

efterfølgende. Det blev vedtaget at hele bestyrelsen fremlægger dette 

forslag. Arne checkker med AAB om proceduren. 

d. aftaler om arbejdsfordeling og tider 

Udsat til onsdag d. 9.9.2020 hvor eventuelle forslag fra beboerne 

foreligger. 

4. Manglende adgang til Afdelingskontoret. 

Bestyrelsen vil have adgang til afdelingskontoret i nødstilfælde. 

AAB må forelægge os en løsning. 

5. Henvendelse om dispensation fra haveorden (lukket punkt) 

Der er allerede lavet aftale med beboeren om udsættelse af nedskæring af træ. 

Egentlig dispensation er ikke givet. 

6. Henvendelse fra 10B om cykelparkering (lukket punkt) 

Joan svarer den pågældende beborer. 

7. Henvendelse fra 16A om tøjcontainer 

Mie kontakter Martin Jung om dette og får en aftale om hvor containeren evt. 

kan placeres. 

8. Eventuelt 

Arne orienterede om nyt tiltag fra AAB om sideselskab/andelsboliger i 

eksisterede/nye afdelinger hvor der er ekstra byggeplads. 


